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candidata a l'alcaldia de Salt
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L'advocada Iolanda Pineda es presenta per segona

vegada com a candidata a l'alcaldia de Salt. En el seu primer intent

va assolir la vara d'alcaldia i governa amb un pacte amb ERC. Est�

casada i ha sigut mare d'una nena durant aquest mandat.

Quin balan� fa dels quatre anys de govern i del pacte?

Ha estat positiu, perqu� en aquests quatre anys hem sentat les

bases del futur, dels propers quatre anys. Hem creat l'Of icina de

Promoci� Econ�mica, que ens permet treballar millor a la recerca

d'opor tunitats buscant empreses que es vulguin instalálar a Salt i

tamb� buscant feina a la gent que est� a l'atur. Hem creat l'Of icina

d'Habitatge i, amb l'ajuda de Salt 70, hem trobat opor tunitats de

lloguer per a la gent. Amb el Pla Local d'Habitatge, hem aconseguit

un acord amb el Ministeri d'Habitatge, la Generalitat per afrontar

una profunda transformaci� urbana del centre. Aix� tenim la

possibilitat de rectif icar un error del passat i la falta de planif icaci�

urban�stica. Hem fet el programa de deutes comunitaris, amb el

qual estem ajudant  les comunitats de ve�ns a solucionar problemes de conviv�ncia. Hem estat valents i la

valentia �s el que cal per frenar l'espiral de degradaci�. En educaci� tamb� hem fet molta feina, feina de llarg

recorregut de la qual encara no s�n visibles els fruits. I en el tema de seguretat, hem comen�at a construir la

nova comissaria de la Policia Local, hem cedit els ?terrenys per a la comissaria regional dels Mossos

d'Esquadra, que ens permetr� tenir 600 mossos a Salt. En tres minuts qualsevol policia ha de ser a qualsevol

lloc. En quatre anys, a m�s, hem aconseguit que ens doblin de 12 a 24 mossos d'esquadra. I hem comen�at a

instalálar c�meres de vigil�ncia.

I quin balan� fa del seu grup, el PSC?

�s un grup de gent que ha treballat de valent. No �rem un grup exper t, per� ten�em molt clar que hi som per

treballar pel nostre poble. I ens hem dedicat a treballar per les persones.

Hi ha hagut diverses manifestacions al llarg del mandat. Tindran repercussi� electoral?

Hi ha gent que ha volgut aprof itar per atiar el foc. Per� els enfrontaments tamb� m'han servit per con�ixer que hi

ha gent que vol un Salt en positiu. Hi ha gent que arran d'aquest problemes s'han activat i colálabora m�s

intensament per millorar Salt.

Com veu que la ultradreta, f ins i tot amb gent de fora, es presenti a Salt?



En faig una valoraci� negativa. Que hi hagi tres llistes de car�cter racista i xen�fob no �s una bona not�cia per a

Salt. �s perill�s perqu� conviden a atiar les baixes passions, per� no s'afronten els problemes. Les seves

propostes s�n aprofundir en la r�bia i en la impot�ncia de la gent per� no ofereixen cap soluci� real.

La situaci� econ�mica no �s brillant i sembla que no ho ser� en els propers anys.

�s una mala �poca d'ingressos, per� tot i aix� hem redu�t l'endeutament de l'ajuntament. Quan vaig entrar al

govern fa 4 anys hi havia un 156% d'endeutament i l'hem baixat al 113% en 4 anys. I pod�em haver-ho redu�t m�s

si l'oposici� hagu�s ajudat. Quan estaven al govern van aprovar que s'havia de revisar el cadastre i quan vam

arribar al govern s'hi van posar d'esquena. En els propers anys no podrem fer cap inversi� in�til, no es podr� fer

cap palau de gel. Ens hem de seguir dedicant a les necessitats dels ve�ns.

Tot i que estem en crisi, a Salt l'urbanisme jugar� un paper impor tant.

El meu plantejament �s fer una planif icaci� par tint de zero en alguns sectors que encara estan per

desenvolupar. La Gassol i el Vallvera -Sitjar haurem de replantejar-ho. A la Gassol, quan es resolgui el conf licte

judicial, volem mantenir la tipologia del barri vell, amb cases i amb un m�xim de planta baixa i dues plantes de

pis. I que l'esglesia de Sant Cugat es conver teixi en l'epicentre del barri vell. All� crearem un nou centre educatiu

de 0 a 6 anys i despr�s de 6 a 16 anys. Tota l'etapa educativa b�sica es far� en un mateix centre. I al

Vallvera-Sitjar farem un canvi perqu� hi hagi 40.000 metres quadrats destinats a usos universitaris.

Quina �s la proposta m�s destacada del programa electoral?

La reforma del barri centre. Cal prendre decisions valentes i l'endem� de les eleccions crec que tothom es

posar� d'acord. Va ser un acord de tots i despr�s alguns es van fer enrere. Cal valentia per afrontar la reforma i

millorar la qualitat dels pisos del sector centre. S�c conscient que s�n temps complicats per� ens hem de

conv�ncer que un Salt millor �s possible.

Gaireb� s'ha quedat sola defensant ala Comissaria Regional a Salt.

Hem fet el canvi de planejament per tenir la comissaria. Crec que millorar� la sensaci� de seguretat.

Es veu al govern?

S�.

Es veu a l'oposici�?

Crec que estar� al govern.
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